
PROTOKÓŁ NR LIII/2022 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 27 września 2022 roku 

w godz. 15:00 do 17:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad. 

2.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a)  nadania nazwy ulicy „Piaskowa” na ternie wsi Cierpice (druk nr 1) 

b)  nadania nazwy ulicy „Orzechowa” na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 2) 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 3) 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego (druk nr 4)  

e) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 5) 

f) zmiany składu Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 6) 

g) zmiany składu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk 

nr 7) 



h) zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  (druk nr 8) 

3. Informacja Wójta Gminy Wielka Nieszawka w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej 

Nieszawce, Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małej Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Wielkiej Nieszawce za pierwsza pierwsze półrocze 2022 roku (radni otrzymali 1.09.2022 r.) 

4. Przerwa 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

7. Interpelacje i wolne wnioski.  

8. Zakończenie sesji.  

 

 

 

 

AD.1  

LIII  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta 

Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, Sołtysów, pracowników urzędu, 

mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 14 radnych obecnych jest 12, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej 

Nieszawce i nadania statutu. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o wyjaśnienie Kierownik GOPS Magdalenę Żbikowską w celu 

wyjaśnień z czego wynika dołączenie tego punktu do porządku obrad 

 

Kierownik GOPS Magdalena Żbikowska udzieliła wyjaśnień 

 

Radna Katarzyna Streich poruszyła kwestię dlaczego nie został napisany protokół z ostatniej sesji 

Przewodnicząca Rady udzieliła odpowiedzi Radnej a także poruszyła kwestię braku protokołów, 

niektórych komisji 

 

Radna Aniela Grela również poruszyła temat braku protokołu w porządku obrad 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek wójta o wprowadzenie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wielkiej Nieszawce i nadania statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie zmienionego porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony porządek 

obrad 

 

 

Ad. 2 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

 Ad. 2a 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie  

nadania nazwy ulicy "Piaskowa" na terenie wsi Cierpice (druk nr 1) 

 

 

Pan Wójt zabrał głos i przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji – w zastępstwie pan Arkadiusz Wyrzykowski 

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Arkadiusz Wyrzykowski –poinformował, że komisja w dn. 26 września 

2022 roku przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Ryszard Kryszewski 

 

Odpowiedzi udzielił 

Wójt Gminy Wielka Nieszawka 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

"Piaskowa" na terenie wsi Cierpice (druk nr 1). 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy "Piaskowa" na terenie wsi Cierpice (druk nr 1).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 



Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aniela Grela, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

nadania nazwy ulicy "Piaskowa" na terenie wsi Cierpice (druk nr 1). 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Kierownik GOPS Magdalenę Żbikowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu.  

 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy "Orzechowa" na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 2) 

 



Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu zastępcę przewodniczącej Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Arkadiusza Wyrzykowskiego 

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Arkadiusz Wyrzykowski  – poinformował, że komisja w dn. 26 września 

2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

W dyskusji udział wzięła: 

Sołtys Brygida Czapiewska 

 

Odpowiedzi udzielił:  

Wójt Gminy 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

"Orzechowa" na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 2) 

 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy "Orzechowa" na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 2).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

nadania nazwy ulicy "Orzechowa" na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 2).  

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta  o wprowadzenie w temat projektu uchwały  

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 3).  

 

 



Pan Wójt przedstawił  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu zastępcę przewodniczącej Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Arkadiusza Wyrzykowskiego 

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Arkadiusz Wyrzykowski  – poinformował, że komisja w dn. 26 września 

2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 26 

września 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięła: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt Gminy Wielka Nieszawka 

Radny Ryszard Kryszewski 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w 

sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 3). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 3).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , 

Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aniela Grela 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 



 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 3). 

 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego (druk nr 4) 

 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – poinformowała, że 

komisja przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 26 września 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego (druk nr 4). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego (druk nr 4).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 



NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego (druk nr 4). 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o wprowadzenie Panią Skarbnik w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 5) 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 26 września 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aleksandra Rębacz 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pani Skarbnik 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 5) 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 5).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 5) 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła  w temat projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Statutowo-Regulaminowej 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Statutowo-Regulaminowej (druk nr 6). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 6).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła projekt uchwały w 

sprawie zmiany składu Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 6). 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła  w temat projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk nr 7) 

 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk nr 7) 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk nr 

7).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła projekt uchwały w 

sprawie zmiany składu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

(druk nr 7). 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła  w temat projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 8). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 8).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Streich 



NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła projekt uchwały w 

sprawie zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 8).  

 

Ad.3  

Informacja Wójta Gminy Wielka Nieszawka w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej 

Nieszawce, Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małej Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Wielkiej Nieszawce (radni otrzymali 1.09.2022 r.) 

 

Pani Skarbnik przedstawiła punkt 3 porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

PRZERWA 

 

 

AD. 5 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:    

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała się 

w dn. 26 września 2022 roku tematem spotkania było omówienie materiałów na sesję oraz zapoznanie 

się z danymi dot. stanu ilości dzieci zapisanych i uczęszczających do przedszkoli w Małej Nieszawce 

oraz Cierpicach. Działanie komisji wynikało z niejasności przedstawienia procesu rekrutacji, którego 

wynikiem było podjęcie decyzji o utworzeniu 4 oddziału przedszkolnego mogącego przyjąć 

maksymalnie 12 dzieci, co skutkuje stałym obciążeniem budżetu. Informacje zostały udzielone przez 

Panią Kierownik Ewę Kucharską i są następujące: 

Ilość dzieci zapisana w 4 oddziałach w SP w Cierpicach wynosi 66 z czego 6 dzieci nie ukończyła 3 

roku życia czyli nie podlega zapewnienia przez gminę miejsca w oddziale przedszkolnym 

Ilość dzieci w Przedszkole w Małej Nieszawce wynosi 150 co daje 6 oddziałów po 25 dzieci z czego 8 

dzieci nie podlega obowiązkowi zapewnienia przez gminę miejsca w oddziale przedszkolnym. 

Koszt ponoszony przez gminę w razie nie zapewnienia miejsca w przedszkolu przez gminę wynosi od 

650 zł do 830zł na osobę na miesiąc.  

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Arkadiusz Wyrzykowski – poinformował, że Komisja spotkała się w dn. 

26 września 2022 roku opiniując materiały na sesję  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka –poinformowała, że 

Komisja spotkała się w dn.  27 września 2022 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 



 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, że 

Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech – poinformował, że Komisja 

nie spotykała się pomiędzy sesjami 

 

 AD. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LII, która odbyła 

się w dniu 30 sierpnia 2022 roku. 

 

AD. 7 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła wniosek formalny o zbadanie przez Komisję ZOKiS 

prawidłowości przeprowadzenia rekrutacji do oddziałów przedszkolnych w Cierpicach zgodnie z 

Zarządzeniem Wójta z dnia 28 stycznia 2022 roku. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Grzegorz Dąbrowski 

Radna Alina Sobecka 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Radna Katarzyna Streich 

Pan Wójt 

Przewodnicząca Rady 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny o zbadanie przez Komisję ZOKiS 

prawidłowości przeprowadzenia rekrutacji do oddziałów przedszkolnych w Cierpicach zgodnie z 

Zarządzeniem Wójta z dnia 28 stycznia 2022 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny Pani Radnej Katarzyny Streich o zbadanie przez Komisję ZOKiS prawidłowości 

przeprowadzenia rekrutacji do oddziałów przedszkolnych w Cierpicach zgodnie z Zarządzeniem Wójta 

z dnia 28 stycznia 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (6) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Dombrowski, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wniosek formalny o zbadanie przez Komisję ZOKiS 

prawidłowości przeprowadzenia rekrutacji do oddziałów przedszkolnych w Cierpicach zgodnie z 

Zarządzeniem Wójta z dnia 28 stycznia 2022 roku został przyjęty przez radę. 

 

 

Radna Aniela Grela – poruszył temat: 

 Pospieszenia się z utworzeniem 4 oddziału przedszkolnego w Cierpicach 

 Ponowienie tematu petycji na temat remontu ul. Zielonej 

 Centralny Rejestr Umów 

 Wniosku o udostępnienie informacji publicznej dot. dofinansowania na remont boiska „Orlik”, 

nastąpiło sprostowanie – Radna poinformowała o otrzymaniu odpowiedzi oraz przeczytała 

odpowiedź radnym na sesji 

 Jak gmina działa w sprawie szkód wyrządzonych przez bobry 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Ryszard Kryszewski poruszył temat 

 Nowego Przedszkola 

 Załatwiania spraw z Sołectwa Cierpice i na bieżąco realizowanych przez Pracowników 

Urzędu 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poruszył temat: 

 Poprawy poboczy od Ul. Miętowej 

 Z ul. Radosnej zrobić przejazdy „żeberkowe” do każdej posesji 

 Od ul. Miętowej w stronę Wielkiej Nieszawki ująć w budżecie na przyszły rok poprawę 

widoczności i bezpieczeństwa na tej trasie 

 

 

Radna Aleksandra Rębacz – poruszyła  temat: 

 Oddziału przedszkolnego – czy istnieje rejonizacja 

 Czy w związku z powstaniem 4 oddziału przedszkolnego został powołany zastępca dyrektora 

w SP w Cierpicach 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radna Alina Sobecka – poruszyła temat: 

 Zasad powołania zastępcy dyrektora do SP w Cierpicach 



 Rozmów na zebraniu sołeckim dot. Kiedy i co będzie w miejscu przedszkola w Małej 

Nieszawce 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – poruszył  temat: 

  Bardzo dużych ubytków tłucznia na ul. Leśnej w Małej Nieszawce 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 Na jakim etapie są inwestycje drogowe w naszej gminie oraz inwestycje oświetleniowe? 

 Czy został rozliczony projekt o modernizację budynku GOKiS? 

 Czy został projekt z wytwarzania energii? 

 Czy ruszył program senioralny? 

 Podjęcia uchwały na zebraniu sołeckim polegającej na Przeniesieniu inwestycji do wykonania 

studzienek na ul. Rzemieślniczej i ul. Kwiatowej 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi  

 

Radny Mieczysław Kociucki – poruszył temat  

 Oświetlenia ul. Gajowej czy będzie? 

 Na ul. Leśnej 17-19 co z oświetleniem 

 Braku pracowników urzędu, którzy mogą udzielać odpowiedzi na pytania radnych 

 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi  

 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LIII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

Nagranie sesji znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/30127/liii-sesja-rady-gminy-27092022.htm 

 

 

 

Protokołował                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/30127/liii-sesja-rady-gminy-27092022.htm

